
Protokół Nr Xl/25 

z Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 25 lutego 2025r. 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Biezuniu, 

ul. Warszawska 2. 

Obradom przewodniczyła p. Barbara Rogowska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska o godz. 10:07 otworzyła 

XI Sesję Rady Miejskiej, wypowiadając formułę „Otwieram XI Sesję Rady Miejskiej 

w Bieżuniu". 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu - w oparciu o listę obecności -

stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powitała zaproszonych 

gości, radnych oraz mieszkańców, którzy będą obserwować obrady. Poprosiła 

o wypowiadanie się przez mikrofon, a także o wyciszenie telefonów i niekorzystanie 

z nich w czasie sesji. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

1. Pan Andrzej Sztybor - Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń, 

2. Pani Agnieszka Kosek - Zastępca Burmistrza, 

3. Pani Katarzyna Budzich - Skarbnik Gminy, 

4. Pani Maria Łasińska -Zastępca Przewodniczącej MKW w Bieżuniu, 

5. Pan Zygmunt Liszewski - przewodniczący Rady Powiatu, 

6. Pani Małgorzata Kraśniewska - dyrektor M-GBP w Bieżuniu i M-GOK w Bieżuniu, 

7. Pani Jolanta Pawłowska - dyrektor ZPO w Bieżuniu, 

8. Pan Adam Stolarski - dyrektor SSP w Sławęcinie, 

9. Pan Robert Piwowarski - kierownik Zakładu Komunalnego w Bieżuniu, 

10. Pan Dariusz Grześkiewicz - Komendant Gminny OSP, 

11. Monika Maśka-Szablewska - aplikantka adwokacka, 

12. Sołtysi - 19. 

Ad pkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała porządek 

obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1 



3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze oraz złożenie ślubowania przez Radną wybraną 

w wyborach ponownych do Rady Miejskiej w Bieżuniu . 

4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 10 grudnia 2024 roku. 

5. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 27 grudnia 2024 roku. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu o podejmowanych 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Bieżuń. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Bieżuń na 

rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na 

rzecz najemcy oraz udziałów w nieruchomości wspólnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Karniszynie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieżur1 

w 2025 roku". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń 

zewnętrznych kierowanych do Rady_Miejskiej w Bieżuniu oraz podejmowania działań 

następczych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu na rok 2025. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Bieżuniu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od 

) nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, 

terminów płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 02.01.202Sr. 

18. Sprawozdanie z działalności OSP Gminy Bieżuń za rok 2024. 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 

2024 rok. 

21. Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok. 

22. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2024. 

23. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonym posiedzeniu 

i kontroli. 

24. Rozpatrzenie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 
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26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Zamknięcie XI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy ktoś 

chciałby wnieść zmiany do porządku obrad. 

Nie wniesiono zmian do przedstawionego porządku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem z porządku obrad. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Przyjęcie porządku obrad. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ głosowanie jawne 

imienne 

większość bezwzględna większość 

ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 Czarnomski 

ilość 

13 

o 

o 

procent 

100% 

0% 

0% 

imię 

Mariusz 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

nieoddanych 

głosów 

ilość 

14 

13 

1 

procent 

92.86 % 

7.14% 

1 2 Czerwińska Małgorzata 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

3 Dymek Iwona 

14 Gadomski 
I 

Ryszard 

5 Jabłoński Grzegorz 
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6 Karpi11ski Piotr ZA 

7 Kościelna Agata ZA 

i 
i 8 Kowalska Katarzyna ZA 
I 

9 Liszewska Ewelina ZA 

10 Liszewski Daniel nieobecny 

11 Nadolska Izabela ZA 

12 Pawlak Piotr ZA 

13 Rogowska Barbara ZA 

14 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto proponowany porządek obrad, ,,za" 

głosowało 13 radnych, 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 3. 

Wręczenie zaświadczenia o wyborze oraz złożenie ślubowania przez Radną wybraną 

w wyborach ponownych do Rady Miejskiej w Bieżuniu . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska poprosiła wszystkich 

o powstanie i odśpiewanie Hymnu Państwowego. 

Odśpiewano Hymn Państwowy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska poprosiła Zastępcę 

Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej w Bieżuniu p. Marię Łasińską o wręczenie 

p. Joannie Bagińskiej zaświadczenia potwierdzającego wybór na radną Rady Miejskiej 

w Bieżuniu. 

Zastępca Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej w Bieżuniu p. Maria łasińska 

wręczyła p. Joannie Bagińskiej zaświadczenie potwierdzające jej wybór na radną Rady 

Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła, w jaki 

sposób odbędzie się ślubowanie, a następnie odczytała tekst ślubowania. 

Radna p. Joanna Bagińska wypowiedziała słowa: ,,ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska stwierdziła, że 

p. Joanna Bagińska objęta mandat radnej Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu p. Barbara Rogowska i Wiceprzewodniczący pogratulowali p. Joannie 

Bagińskiej. 

Pani Joanna Bagińska otrzymała od obecnych na obradach gromkie brawa. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska o godz. 10:19 zarządziła 

przerwę, o godz. 10:26 wznowiono obrady. 

Ad pkt 4. 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 10 grudnia 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że 

protokół był wyłożony w biurze rady. Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 

10 grudnia 2024 roku. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z 

dnia 10 grudnia 2024 roku. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

- ...... ,., ... 
Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 

PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 
- .. ·~-........ , ... 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67% 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

: 2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 
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4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

t 10 Liszewska Ewelina ZA 
[ 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

, 12 Nadolska Izabela ZA 
I 
I 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto protokół z IX Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu 

z dnia 10 grudnia 2024 roku, ,,za" głosowało 14 radnych, 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 5. 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 27 grudnia 2024 roku . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że 

protokół był wyłożony w biurze rady. Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 27 

grudnia 2024 roku. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu z 

dnia 27 grudnia 2024 roku. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 

PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67 % 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

1 2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgo rzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 
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W wyniku głosowania jednogłośnie przyjęto protokół z X Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu 

z dnia 27 grudnia 2024 roku, ,,za11 głosowało 14 radnych, 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 6. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta 

międzysesyjnym. 

Gminy Bieżuń w okresie 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor przedstawił sprawozdanie 

z działalności w okresie międzysesyjnym: 

I. W dniu 7.01.2025r. odbyły się wybory na Sołtysa sołectwa Wieluń-Zalesie. Sołtysem 

została p. Marzena Wrona. Wręczył jej zaświadczenie o wyborze i pogratulował. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska i Wiceprzewodniczący 

również pogratulowali p. Marzenie Wrona. 

Nastąpiły gromkie brawa. 

li. Poinformował, że z początkiem lutego powołał p. Agnieszkę Kosek na Zastępcę 

Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu p. Barbara Rogowska i Wiceprzewodniczący pogratulowali p. Agnieszce 

Kosek. 

Nastąpiły gromkie brawa. 

lll. Poinformował, że na emeryturę odchodzi p. Alina Składanowska kierownik M-GOPS 

w Bieżuniu oraz p. Anna Pazik inspektor ds. gospodarki nieruchomościami. 

IV. Stanowisko ds. ochrony środowiska: 

1. Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Żurominie przysłał informację 

dotyczącą oceny jakości wody. Stwierdził przydatność wody do spożycia przez ludzi 

z wodociągu publicznego w Bieżuniu oraz w Sławęcinie. 

2. Z Powiatowego Obwodu Dróg w Żurominie wpłynęły wnioski na wydanie zezwolenia 

na wycinkę drzew rosnących w pasie dróg powiatowych: Sadłowo-Sławęcin-Zgliczyn 

Kościelny, Bieżuń-Drzazga oraz Wilewo-Zgliczyn Glinki. 

3. Wydano postanowienie pozytywnie opiniujące projekt robót geologicznych dla 

ustalenia geologiczno-inżynierskich warunków podłoża gruntowego na przebudowę 

mostu dla projektu „Rewitalizacja i adaptacja dla celów muzealnych". Przybliżył, czego 

dotyczy. 

4. Zakończono zbieranie dowodów i materiałów w sprawie wydania decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na budowie 

budynku gospodarczo-inwentarskiego - odchowalnia kur w systemie wolierowym wraz 

z infrastrukturą towarzyszącą w m. Bieżuń. W trakcie postępowania inwestor złożył 

korektę wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach w zakresie 

ograniczenia obsady z 15 tys. sztuk do 9750 szt. 

5. Wpłynął wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla 

przedsięwzięcia pod nazwą „Zmiana sposobu ogrzewania budynków inwentarskich" 

w m. Strzeszewo. 
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6. Wpłynął wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla 

przedsięwzięcia pod nazwą „Wykonanie zespołu urządzeń umożliwiających pobór wód 

podziemnych" w m. Strzeszewo. 

7. Wystąpiono do p. Starosty Żuromińskiego z prośbą o przekazanie informacji 

o planowej do realizacji inwestycji, w tym szczegółowej charakterystyki przedsięwzięcia, 

w zakresie prowadzonego postępowania administracyjnego o wydanie decyzji 

o pozwoleniu na budowę budynku magazynowego z częścią socjalno-biurową oraz 

infrastrukturą towarzyszącą. Rozbiórka nieużytkowanych budynków: produkcyjno

magazynowego i portierni. Projekt instalacji gazowo-zbiornikowej na gaz propan 

z dwoma podziemnymi zbiornikami o pojemności V=9200 I każdy wraz z przyłączem do 

budynku magazynowego z częścią socjalno-biurową na działce o nr ewid. 85 położonej 

w miejscowości Kocewo, gmina Bieżuń. Przedstawił sprawę. 

8. Udzielono trzy zgody na przyłącze do publicznej sieci wodociągowej oraz 1 zgodę na 

przyłącze do publicznej sieci kanalizacji sanitarnej. 

9. Starosta Żuromiński w dniu 13.01.2025r. wydał decyzję administracyjną, w której 

orzekł, że działka o nr ewid. 33 położona w obrębie Wilewo stanowi mienie gromadzkie. 

V. Stanowiska ds. zag. przestrzennego i inwestycji, drogownictwa i ochrony zabytków 

oraz zamówie11 publicznych, funduszy pomocowych i rozwoju: 

1. Wydano 22 zaświadczenia dotyczące miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz 3 wypisy i wyrysy z planu, a także odpowiedziano na 2 wnioski 

o informację publiczną. 

2. W dalszym ciągu brak jest rozstrzygnięcia w sprawie zmiany odległości od rzeki Wkry 

do 50 m na lokalizację budynków. Dotyczy to tej części Bieżunia, gdzie jest usytuowany 

Pałac Andrzeja Zamoyskiego. 

3. Gmina jest na ostatnim etapie procedowania projektu „Rewitalizacji Parku Miejskiego 

w Bieżuniu". 

4. Wpłynęło 215 wniosków do planu ogólnego. W chwili obecnej trwa analiza 

) i uzupełnianie planu ogólnego oraz opracowanie środowiskowe. W połowie marca 

planowane są konsultacje z mieszkańcami gminy Bieżuń. Przedstawił procedurę 

opracowania. 

5. Złożono wniosek do Starosty Żuromit1skiego o usunięcie 7 drzew w miejscowości 

Wieluń-Zalesie rosnących w drodze wewnętrznej. 

6. Otrzymano zgodę i usunięto drzewa w miejscowości Pozga. 

7. Wydano 7 zgód na umieszczenie urządzeń obcych w drogach stanowiących własność 

gminy. 

8. Wykonano przeglądy okresowe: kominowe, gazowe, elektryczne oraz stanu 

technicznego budynków stanowiących własność gminy. 

9. Przekazano do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dane o sieci dróg 

publicznych za rok 2024. 

10. W dniu 20.01.2025r. podpisano umowę na dostawę węgla. Poruszył sprawę 

termomodernizacji i ogrzewania ZPO w Bieżuniu. 
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Dyrektor ZPO w Bieżuniu p. Jolanta Pawłowska poinformowała, że zamówiła dwie 

nagrzewnice. Dodała, że jest robione wszystko, żeby byty odpowiednie warunki. 
11. Realizowana jest inwestycja przebudowy M-GO!< w Bieżuniu. Zbliża się ku końcowi 

jej pierwszy etap, za który trzeba zapłacić milion złoty. Złożono wniosek do p. Marszałka 
WM o dofinansowanie tej inwestycji oraz przebudowy drogi od Sadłowa w kierunku 
Karniszyn-Parcele. Nadmienił, że na te inwestycje brakuje środków. 

12. Złożony wniosek w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na remont drogi 
w !<arniszynie nie zakwalifikował się na listę rekomendowaną, jest na 51 miejscu listy 
rezerwowej. 

13. Złożono wniosek o przyznanie pomocy finansowej z budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia „Autobusy dla 
mazowieckich szkół" na kwotę 500.000,00 zł. Na tą chwilę jeszcze nie ma rozstrzygnięć. 
14. Złożono wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie o dofinansowanie w formie dotacji zadania na „Usuwanie 

) i unieszkodliwianie azbestu z terenu Gminy Bieżuń - etap XV" na kwotę 30.00G,00 zł. 
15. W dniu 25 lutego 2025r. ogłoszono przetarg na remonty cząstkowe ulic i dróg w roku 

2025 z termin składania ofert do 12 marca 2025r. 

16. Przeprowadzono zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji 
projektowo-kosztorysowej rozbudowy bazy sportowej przy ZPO w Bieżuniu. Złożono 

wniosek na dofinansowanie jej wykonania. 

VI. Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji radni wyrazili zgodę na 
możliwość wykupienia jednodniowego zezwolenia połowu ryb dla osób spoza terenu 
gminy. 

VII. Brat udział w zebraniach sprawozdawczych OSP. 

VII!. Od 10 stycznia pojawiła się ptasia grypa na terenie gminy i od tego momentu 
samorząd aktywnie uczestniczy w zarządzaniu kryzysowym. Nakreślił sprawę. 

IX. Złożył życzenia Sołtysom z okazji zbliżającego się Dnia Sołtysa. 

Przewodnicząca Rady Mieiskiei w Bieżuniu p. Barbara Rogowska również złożyła 

życzenia Sołtysom. 

Radny p. Ryszard Gadomski odnosząc się do sprawy boisk zapytał, czy brane jest tam 
pod uwagę miejsce na parking. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że po ostatnich Komisjach zastanawiał 
się nad stanem finansów naszej gminy. Była propozycja wsparcia finansowego, bo 
brakuje nam środków. Uważa, że pomimo tego, iż takie inwestycje jak boiska są nam 
potrzebne, to jednak warto się zastanowić, czy w nie w tej chwili wchodzić, głównie ze 
względów finansowych. Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 

350 tys. zł nie pokryje realizacji tych zadań. Są zadania z poprzedniej kadencji, które 
zostały w okresie wyborczym rozpoczęte, ale także przeciągnięte - Polski Ład. Obawia 
się, że gmina nie będzie w stanie spełnić oczekiwań mieszkańców (ul. Polnej, ul. Zacisze, 
ul. Ogrodowej), którzy niejednokrotnie składali wnioski do p. burmistrza. Wie, że nie ma 
możliwości pozyskania, bo teraz nie ma takich programów, żeby ze środków 
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zewnętrznych remontować te ulice. Na dzień posiedzenia odnosi wrażenie, że jeżeli 

wejdą w tą inwestycję, to nie będzie środków na funkcjonowanie gminy. Dodał, że on 

wykazałby wstrzemięźliwość w tej sprawie. Jest pełen obaw o finanse gminy. 

Radny p. Piotr Karpiński zapytał, co można zrobić z ogrzewaniem w szkole, żeby taka 

sytuacja nie miała miejsca w kolejnych latach. Dodał, że jest w zimno. W niektórych 

klasach jest 18 stopni. Dopytał, czy jest plan konserwacji pieca, czy jest działanie w tym 

kierunku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odnosząc się do sprawy parkingu 

powiedział, że nie jest przewidziany. Odpowiadając radnemu p. K.G. Jabłońskiemu 

powiedział, że tak jak mówił na Komisjach, środków nie ma i zwracał się do radnych, czy 

może iść w kierunku emitowania obligacji. Dodał, że na tym etapie brakuje 3 mln zł. Nie 

ma możliwości, żeby z tych środków, które gmina otrzymuje, co miesiąc, zrealizować te 

zadania. Nadmienił, że jest również zakupywany samochód strażacki średni do Bieżunia. 

Ta inwestycja również wymaga dołożenia ponad 200 tys. zł. Natomiast, jeżeli chodzi 

o zagospodarowanie działki - wybudowanie boisk, to ma zapewnienie inwestorów, że 

wesprą inwestycję i środki z budżetu nie będą angażowane. Ze spotkań, na których był 

wie, że jedyne środki, jakie gmina może pozyskać z zewnątrz z programów unijnych to 

są pożyczki. Dotyczą one tylko miast. Nakreślił ich zasady. Wspomniał, że na Komisjach 

przedstawił dwie propozycje, bo jeżeli nie otrzymamy środków od p. Marszałka, to 

będzie bardzo ciężko zrealizować budżet. Przedstawił, jak wygląda podział subwencji na 

rok 2025. Decyzja w sprawie pożyczki będzie należała do radnych. Omówił, jakby to 

wyglądało. Odpowiadając radnemu p. P. Karpińskiemu powiedział, że część została 

zakupiona. Myśli, że teraz to się poprawi. Na jesieni starał się złożyć wniosek na 

termomodernizację szkół, ale środki się wyczerpały. Podobno ten program ma być 

powtórzony. Jeżeli będzie, to będzie składał. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że na Komisjach rozmawiano o inwestycji 

sportowej przy szkole i warunek był jeden, że nie będzie nawet złotówki wkładu gminy. 

Odnosząc się do sprawy obligacji chciałby mieć informację, na jaką kwotę by one były, 

jaki będzie koszt ich obsługi i jaka realizacja ich wykupu (przewidywany czas). 

Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego p. Zygmunt Liszewski powiedział, że jeżeli 

powiat otrzyma pieniądze od p. Marszałka, to będzie robiona droga od skrzyżowania 

Sadłowo-Mława do końca Trzask, od skrzyżowania w kierunku Sławęcina (odcinki, które 

nie byty zrobione), Wilewo i Kobyla Łąka. W tym roku w budżecie powiatu 

zagwarantowano środki na projekt na rondo na Sadłowie. Dodał, że planowane jest 

podjęcie uchwały przez Radę Powiatu odnośnie utworzenia w liceum kierunku 

mundurowego. Jak wiadomo w tamtym roku nie była utworzona klasa, bo nie było 

chętnych do tej szkoły. Przedstawił sprawę internatu i remontu boiska. Zaprosił sołtysów 

na spotkanie. 

Burmistrz Mfasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor poprosił o przedstawienie uchwały 

Rady Powiatu odnośnie straży. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego p. Zygmunt Liszewski odpowiedział, że raz 

do roku dwie jednostki z terenu gminy dostanie po 5 tys. zł. 

Prz ewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p.. Barbara Rogowska powiedziała, że szkota 

(liceum) została założona w 1945r. na wsi dzięki Stefanowi Gołębiowskiemu, bo Bieżuń 

nie miał wtedy praw miejskich. W tym roku jest 80 tej szkoły. Jest to najstarsza szkota 

średnia w powiecie. Przykro by było zamknąć placówkę. Podziękowała, że władze 

powiatowe myślą cały czas nad tym, żeby w jakiś sposób pomóc. Przykro jest, że 

społeczeństwo nie wykorzystuje tej szansy, że dzieci mają na miejscu szkołę. Ma 

nadzieję, że w tym roku uda się pozyskać uczniów i utworzyć klasę pierwszą. 

Radna p. Katarzyna Kowalska zapytała, czy zostały zabezpieczone środki w starostwie na 

dokończenie chodnika. Jak widzi różne inwestycje są realizowane, a tu jest 

niedokończona. Zwróciła się o porozumienie się z p. burmistrzem i jej dokończenie. 

f>rzewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego p. Zygmunt Liszewski odpowiedział, że 

mówił już, że jest stanowisko p. Starosty i Zarządu, że jeżeli gmina dołoży połowę, to 

dokończą go. Wracając do wypowiedzi p. przewodniczącej powiedział, że kończył to 

liceum. Uważa, że nie musi przekonywać, że zależy mu na nim. Piękna jest historia tego 

liceum, ale jeżeli dzieci nie będzie to go nie będzie. Dodał, że Starostwo Powiatowe 

i p. Ireneusz Rejmus myślą jak tej szkole pomóc. 

Sołtys sołectwa Stanisławowo p. Stefan Dobies odnosząc się do sprawy chodnika 

powiedział, że wioska została podzielona. Dodał, że mieszkańcy czują uraz. Nakreślił 

sytuację mieszkarków. Zwrócił się do p. burmistrza o przesunięcie tablicy z nazwą 

miejscowości, tak jak kiedyś była. Poprosił p. przewodniczącego, żeby otworzyć oczy 

p. Staroście i pomóc ludziom niedołężnym. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że wkład nie był mały jak na naszą gminę, bo 

100 tys. zł {dwa razy po 50 tys. zł), tym bardziej, że nasz budżet nie jest taki jak ma 

starostwo. Dodał, że jest gorąca prośba, żeby to dokotkzyć, ale już bez naszego wkładu. 

Nadmienił, że wszyscy w tej chwili zwracają się o dofinansowanie - PPSP w Żurominie, 

KPP w Żurominie. Gminie brakuje pieniędzy, bo nie ma na opłacenie inwestycji, które 

w tej chwili są realizowane. Myśli, że dobrze byłoby, żeby starostwo wzięło na siebie to 

obciążenie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego o. Zygmunt Liszewski zapytał, czy radny 

nie widzi, ile w tamtej kadencji było zrobione na terenie gminy. Dodał, że są takie zasady 

i to nie tylko w Bieżuniu, że jeżeli chodniki są robione przy drogach powiatowych gmina 

dokłada połowę i połowę powiat. Zaproponował, że mogą razem pojechać do p. starosty 

i porozmawiać - on, p. radna i p. sołtys. On chciałby to zrobić. 

Radny p. Ryszard Gadomski powiedział, że dla niego to trochę nie tak to zostało 

zrobione, bo powinien być oszacowany projekt całej inwestycji i wtedy powinno się 

mówić o kosztach. Dodał, że jeżeli coś się zaczyna robić, to i się kończy. Nie można 

zostawić w części zrobionego chodnika i w części niezrobionego. Może znowu będzie 

zrobione kolejne 100m i spotkamy się za rok, i znowu będzie mowa, żeby gmina Bieżuń 

dołożyła do reszty chodnika. Nadmienił, że tak się nie powinno robić. Jeżeli robi się 
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projekt, to powinien być robiony od początku do samego końca i wtedy dyskutujemy 

nad tym, jaki wkład ma gmina i jaki wkład starostwo. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że sprawa chodnika powinna być 

uzgodniona na początku inwestycji. Odnosząc się do liceum powiedział, że uczył się 

w nim. Uważa, że jest ono w stanie nauczyć wszystkie dzieci i doprowadzić do wyższych 

studiów. Trzeci rok nie jest już dyrektorem tej szkoły i nie zaczynał remontu boiska. Przez 

12 lat nie widział złej woli u starostów, jeżeli chodzi o funkcjonowanie liceum. Przez wiele 

lat starostwo bardzo dużo inwestowało w infrastrukturę swoich szkół, ale nie poszedł 

żaden grosz z Polskiego Ładu na inwestycje w Bieżuniu. Ze strony starostwa, jako 

doświadczony dyrektor oczekiwałby zgody nie tylko na jeden oddział, tylko zgody na 

szeroki wachlarz rekrutacji, bo to mogłoby pomóc. Związanie tylko jednym oddziałem 

nadal powoduje to, że jesteśmy szufladkowani do klasy wojskowej, mundurowej. Ma 

nadzieję, że to się uda, że kilka osób będzie chciało związać się z tym zawodem. 

Przedstawił, jak to się odbywało w poprzednich latach, a także sprawę dojazdów do 

szkoły. Dodał, że radni powinni zrobić wszystko, żeby nie doszło do upadku tej szkoły, bo 

jest ona z historią, ale również czynnikiem miastotwórczym. Nakreślił, jak wyglądała 

sprawa rekrutacji. Ma nadzieję, że jako radni w przyszłości będą stać na takiej straży, że 

szkota będzie nadal funkcjonowała. 

Przewodniczący Rady Powiatu Żuromińskiego o. Zygmunt Liszewski powiedział, że 

zgadza się z radnym. Trzeba wszystko robić, żeby ta szkoła była, bo to jest nasza tradycja. 

Trzeba działać, żeby zachęcić dzieci. Odnosząc się do sprawy chodnika powiedział, że 

była decyzja rady powiatu i gminy, że budujemy chodnik w Stanisławowie. Burmistrz 

i p. Starosta uzgadniali ze sobą warunki, on ich nie uzgadniał. 

Ad pkt 7. 

Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bieżuniu o podejmowanych działaniach 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła 

informacje o podejmowanych działaniach: 

1. Pełniła dyżury w każdą środę. 

2. Brała udział w posiedzeniu Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia, Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

3. Uczestniczyła w obchodach 50 Koła Łowieckiego „Łabędź", złożeniu życzeń stuletniej 

mieszkance Bieżunia. 

4. Prowadziła rozmowy z przedstawicielami społeczności m.in. sołtysem Karniszyna. 

5. Przygotowywała sesję, uchwały. 

Zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytarL 
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Ad pkt 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Bieżuń. 

Skarbnik Gminy p. Kat arzyna BudziGh przedstawiła zmiany: 

1. W uchwale dokonuje się zmian po stronie dochodów, wydatków i przedsięwzięć. 

Wprowadza się zmiany po stronie dochodów dotyczące zwiększenia ogólnej kwoty 

dochodów o 200.403,00 zł oraz zmiany po stronie wydatków dotyczące zwiększenia 

ogólnej kwoty wydatków o 200.403,00 zł. 

2. W załączniku nr 2-wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej w poz. 

1.3.2 wydatki majątkowe: dodano zwiększenia o kwotę 72.570,00 zł dotyczycącą 

wykonan ia dokumentacji projektowo-kosztorysowej rewital izacji parku miejskiego 

w Bieżuniu. Wyżej wymieniona kwota była ujęta w WPF na lata 2024-2027, ale zadanie 

nie zostało zrealizowane, dlatego żeby była zachowana ciągłość między poprzednim 

WPF, a obowiązującym należało uaktualnić ten załącznik. 

Przewodn icząca Rady Miejskiej w Bi eż uniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytar1. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały, a następnie przeprowadziła głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Bieżuń. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Bieżuń. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

25 lutego 2025 r. 

głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

ilość 

14 

o 

procent 

100% 

0% 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

ilość 

15 

14 

procent 

93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

; 2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

, 14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/64/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Miasta i Gminy Bieżuń na rok 
2025. 

Skarbnik Gminy p. Katarzyna Budzich przedstawiła zmiany: 

1. P!an budżetu po stronie dochodów zwiększa się o kwotę 200.403,00 zł. Plan budżet 
po stronie dochodów na rok 2025 po zmianie wynosi: 35.075.784,99 zł. 

2. Po stronie dochodów dokonuje się zwiększeń z tytułu: wpływu podatków; odsetek od 
nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat, otrzymanych darowizn; pisma 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie - zwiększenie planu dotacji 
celowej na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 
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pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024 - 2027". 

3. Plan budżetu po stronie wydatków zmniejsza się o kwotę 32.560,07 zł oraz zwiększa 

się o kwotę 232.963,07 zł. Plan budżetu po stronie wydatków na rok 2025 po zmianie 

wynosi: 34.375. 784,99 zł. 

4. Zmiany w wydatkach związane są z realizacją: Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; wydatków dotyczących funduszu sołeckiego 

Wieluń-Zalesie i Wilewo-Pełki; zadań zleconych z zakresu kwalifikacji wojskowej, a także 

dotyczą zwiększenia planów wydatków z przeznaczeniem na: opłaty na rzecz budżetu 

państwa; opłaty na rzecz budżetu jednostek samorządu terytorialnego; wynagrodzenia 

bezosobowe; refundację kosztów utrzymania dziecka w przedszkolu; wykonanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej „Rozbudowy bazy sportowej przy ZPO 

w Bieżuniu"; wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej „Rewitalizacji Parku 

Miejskiego w Bieżuniu"; rządowy program „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników 

jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na 

lata 2024 - 2027". 

Przewodnicząca Rady M iejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

Przewodnicząca Rady M iejskie j w Bieżu n i u p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Mie jskie j w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta i Gminy Bieżuń 

na rok 202.5. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Miasta i Gminy Bieżuń na rok 2025. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

głosowanie jawne imienne większość 

ilość procent 

14 100% 

o 0% 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

zwykła większość 

ilość procent 

15 

14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

2 

3 

l 4 

5 

, 6 

7 

• a 

lp 

1 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

nazwisko 

Bagińska 

Czarnomski 

Czerwińska 

Dymek 

Gadomski 

Jabłoński 

Karpiński 

Kościelna 

Kowalska 

Liszewska 

Liszewski 

Nadolska 

Pawlak 

Rogowska 

Żurawski 

o 0% 

imię 

Joanna 

Mariusz 

nieoddanych 

głosów 

Małgorzata 

Iwona 

Ryszard 

Grzegorz 

Piotr 

Agata 

Katarzyna 

Ewelina 

Daniel 

Izabela 

Piotr 

Barbara 

Marek 

1 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

6.67% 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/65/2025 
została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz 
najemcy oraz udziałów w nieruchomości wspólnej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor poinformował, że mieszkaniec lokalu 
przy ul. Zamoyskiego zwrócił się o jego wykup. W kompetencji rady jest podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody. Dodał, że jest to ostatni lokal w bloku. Zostanie 
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wykupiony na tych samych zasadach, jakie radni podjęli uchwałą w 2010, czy 2011 roku. 

Lokal zostanie wykupiony po wcześniejszej wycenie rzeczoznawcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań . 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszka lnego 

na rzecz najemcy oraz udziałów w nieruchomości wspólnej. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy oraz udziałów w 

nieruchomości wspólnej. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakorkzone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ 

Podsumowanie 

status 

głosowanie jawne imienne większość 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 Bagińska 

· 2 Czarnomski 

3 Czerwińska 

4 Dymek 

Ilość 

14 

o 

o 

procent 

100% 

0% 

0% 

imię 

Joanna 

Mariusz 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

nieoddanych 

głosów 

Małgorzata 

Iwona 

zwykła większość 

ilość procent 

15 

14 93.33 % 

1 6.67 % 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 
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5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłor1ski Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

18 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/66/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Karniszynie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżur1 p. Andrzej Sztybor poinformował, że jest to działka 

znajdująca się przy rondzie pomiędzy drogami w kierunku Karniszyna i Szrer1ska. 

Właściciel sąsiedniej działki złożył wniosek o jej wykupienie. Dodał, że na Komisjach było 

pytanie, czy można umiejscawiać różnego rodzaju banery reklamowe. Odnosząc się do 

tego pytania powiedział, że w pasach drogowych, gdzie właściciel wyrazi zgodę na 

umiejscowienie i przy podpisaniu stosownych umów można je umieszczać. Nie wie, czy 

znalazłby kontrahenta na reklamę. Przedstawił radzie uchwałę zgodnie z wnioskiem 

mieszkańca. W gestii rady jest podjęcie decyzji. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że na Komisjach było jego pytanie, 

żeby p. burmistrz sprawdził, czy gmina mogłaby uzyskiwać z tego miejsca stałe dochody, 

bo jest ono dobre na reklamy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Mieiskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Karniszynie. 
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głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości położonej w Karniszynie. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

..... . ...... 
typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

, .... .......... 
Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 

PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67 % 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

18 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 
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10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

1 12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/67 /2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieżuń w 2025 roku". 

~astepca Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń p. Agnieszka Kosek powiedziała, że 

obowiązek przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi" wynika 

bezpośrednio z ustawy o ochronie zwierząt. Taki obowiązek trzeba wykonać do korka 

marca danego roku. Projekt był przekazany do opiniowania do lekarza weterynarii, do 

kół łowieckich oraz do organizacji społecznych, które działają na terenie gminy. Żadne 

uwagi z ich strony nie wpłynęły. 

Sołtys s. Sławęcin p. Robert Szczechowicz powiedział, że w sobotę miał zgłoszenie od 

jednego z mieszkańców, że dwa psy biegają po Sławęcinie. Wpadły do niego na 

podwórko i rozszarpały kota w obecności jego dzieci. Poprosił o interwencje. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieżuń w 2025 

roku". 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bieżuń w 2025 

roku". 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 25 lutego 2025 r. 

typ 

Podsumowanie 

status 

głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 Bagińska 

2 Czarnomski 

3 Czerwińska 

4 Dymek 

5 Gadomski 

6 Jabłoński 

7 Karpiński 

8 Kościelna 

9 Kowalska 

10 Liszewska 

11 Liszewski 

12 Nadolska 

13 Pawlak 

14 Rogowska 
..... , '" ... 

ilość 

14 

o 

o 

procent 

100% 

0% 

0% 

imię 

Joanna 

Mariusz 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

nieoddanych 

głosów 

Małgorzata 

Iwona 

Ryszard 

Grzegorz 

Piotr 

Agata 

Katarzyna 

Ewelina 

Daniel 

Izabela 

Piotr 

Barbara 

ilość 

15 

14 

1 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

procent 

93.33 % 

6.67% 
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15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/68/2025 
została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń 
zewnętrznych kierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu oraz podejmowania działań 
następczych. 

Aplikantka adwokacka p. Monika Maśka-Szablewska przybliżyła, z czego wynika uchwała 
oraz procedurę przyjmowania zgłoszeń. 

Przewodnicząca Rady Mieiskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 
Nie byto pytań. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń 

zewnętrznych kierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu oraz podejmowania działań 
następczych. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia procedury 

przyjmowania i obsługi zgłoszeń zewnętrznych kierowanych 

do Rady Miejskiej w Bieżuniu oraz podejmowania działań 

następczych. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

głosowanie jawne imienne większość 

ilość procent status 

14 100% pula głosów 

o 0% oddanych 

głosów 

zwykła większość 

ilość procent 

15 
- , ,. ........ ., .... 

14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

2 

3 

! 4 

5 

6 

7 

8 

9 

lp 

1 

; 10 

11 

; 12 

13 

14 

15 

nazwisko 

Bagińska 

Czarnomski 

Czerwińska 

Dymek 

Gadomski 

Jabłoński 

Karpiński 

Kościelna 

Kowalska 

Liszewska 

Liszewski 

Nadolska 

Pawlak 

Rogowska 

Żurawski 

o 0% 

imię 

Joanna 

Mariusz 

nieoddanych 

głosów 

Małgorzata 

Iwona 

Ryszard 

Grzegorz 

Piotr 

Agata 

Katarzyna 

Ewelina 

Daniel 

Izabela 

Piotr 

Barbara 

Marek 

1 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

6.67 % 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/69/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu na rok 2025. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że plany 

pracy były czytane na wspólnym posiedzeniu Komisji. Zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 
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Przewodniczaca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

P rzewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu na rok 2025. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Bieżuniu na rok 2025. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 

PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67 % 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 
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8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/70/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji Rady Miejskiej 

w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w składach osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Bieżuniu. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składach osobowych 

stałych komisji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
---... , ........ 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 
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.. .... , ..... 

• PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 

• WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67% 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

, 14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/71/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 
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Ad pkt 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Rady Mieiskiei w Bieżuniu p. Barbara Rogowska powiedziała, że 

uchwała wynika z przeprowadzonych w dniu 7 stycznia 2025r. wyborów sołtysa 

w Wieluń-Zalesie. 

Przewodni.cząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

- ...... . .... ····- ........ -·- ,., , ......... .. " 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów 

płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Sesja Rady Miejska w Bieżuniu 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ 

Podsumowanie 

status 

głosowanie jawne imienne większość 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

lp 

1 

nazwisko 

Bagińska 

ilość 

14 

o 

o 

procent 

100% 

0% 

0% 

imię 

Joanna 

status 

pula głosów 

oddanych 

głosów 

nieoddanych 

głosów 

zwykła większość 

ilość procent 

15 

14 93.33 % 

1 6.67 % I 

głos 

ZA 
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12 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

14 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

1 6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 

12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

i 14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/72/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało „za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 02.01.2025r. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

powiedział, że Komisja przygotowała swoje stanowisko dla Rady Miejskiej. Dodał, że 

Rada Miejska wypracowuje swoje. Przedstawił, czego dotyczyła petycja i stanowisko 

Komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska odczytała treść 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przeprowadziła 

głosowanie nad uchwałą w sprawie petycji z dnia 02.01.2025r. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie petycji z dnia 02.01.2025r. 
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Sesja Rady Miejska w Bieżuniu jednostka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 lutego 2025 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% pula głosów 15 

PRZECIW o 0% oddanych 14 93.33 % 

głosów 

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych 1 6.67 % 

głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagińska Joanna ZA 

2 Czarnomski Mariusz ZA 

3 Czerwińska Małgorzata ZA 

4 Dymek Iwona ZA 

5 Gadomski Ryszard ZA 

6 Jabłoński Grzegorz ZA 

7 Karpiński Piotr ZA 

8 Kościelna Agata ZA 

9 Kowalska Katarzyna ZA 

l 
' 10 Liszewska Ewelina ZA 

11 Liszewski Daniel nieobecny 
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- - - ··- .. -. 
12 Nadolska Izabela ZA 

13 Pawlak Piotr ZA 

14 Rogowska Barbara ZA 

15 Żurawski Marek ZA 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu stwierdziła, że UCHWAŁA Nr Xl/73/2025 

została jednogłośnie podjęta, 14 radnych głosowało 11 za", 1 radny „nieobecny". 

Ad pkt 18. 

Sprawozdanie z działalności OSP Gminy Bieżuń za rok 2024. 

Komendant Gminny OSP p. Dariusz Grześkiewicz przedstawił sprawozdanie 

z działalności OSP Gminy Bieżuń za rok 2024. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że oprócz działalności 

ratowniczo-gaśniczej jest również działalność gospodarcza. OSP wspiera działania 

gminy. Dzięki OSP Bieżuń dokonano pielęgnacji parku. Pomogli również przy likwidacji 

komina przy szkole, który zagrażał bezpieczeństwu. Dodał, że są oni widoczni przy 

pracach społecznych. 

Dyrektor SSP w Sławecinie p. Adam Stolarski podziękował p. Komendantowi, a także OSP 

ze Sławęcina za pomoc w usunięciu zagrożenia przy szkole w Sławęcinie. 
I 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska o godz. 12:40 zarządziła 

przerwę, o godz. 12:53 wznowiono obrady. 

Ad pkt 19. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński przewodniczący Komis ii Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

Ad pkt 20. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa Ochrony Środowiska za 

2024 rok. 

Radny p, Piotr Karpiński przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa 

i Ochrony Środowiska za 2024 rok. 

Nie było pytań. 
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Ad pkt 21. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok. 

Radny p. Marek Żurawski przewodniczący Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Ochrony Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej, 

Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok. Poinformował, że na posiedzeniu Komisji, które 

odbyło się 11.02.2025r. Komisja zwróciła się z wnioskami do: 

- Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń o oznakowania znakiem T-16- miejsca wyjazdu wozu 

strażackiego przy OSP w Sadłowie, na drodze gminnej 460101W (Dębsk - Karniszyn

Parcele). Odczytał odpowiedź na złożony wniosek. 

- Starosty Powiatu Żuromińskiego o: usytuowania dwóch luster, przy drodze powiatowej 

w miejscowości Sadłowo - skrzyżowanie drogi gminnej 460101 W (Dębsk - Karniszyn

Parcele) z drogą powiatową 4632W (Sadłowo - Sławęcin - Zgliczyn Kościelny); remont 

drogi powiatowej nr 4634W Bieżuń - Drzazga na odcinku od skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 541 do miejscowości Bielawy Gołuskie; przycięcie korony drzew 

w m. Sławęcin - przy drodze powiatowej 4632W (Sadłowo - Sławęcin - Zgliczyn 

Kościelny), które zasłaniają oprawy lamp ulicznych. Na te wnioski nie otrzymał jeszcze 

odpowiedzi. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

Ad pkt 22. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2024. 

Radny p. Ryszard Gadomski przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań . 

Ad pkt 23. 

Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonym posiedzeniu 

i kontroli. 

Radny p. Ryszard Gadomski przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację 

z przeprowadzonej kontroli. 

Nie było pytań. 

Ad pkt 24. 

Rozpatrzenie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżuniu p. Barbara Rogowska przedstawiła pisma, 

które wpłynęły do Rady Miejskiej w Bieżuniu: 
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• do wiadomości: z dnia 29.12.2024r. mieszkanki Kazachstanu w sprawie 

stworzenia warunków do osiedlenia się. 

Przybliżyła jego treść. 

Dodała, że pismo zostało przedstawione na wspólnych Komisjach. Nadmieniła, 
że tak jak przy poprzednich wnioskach rada nie będzie procedować w tej sprawie. 

Gmina nie ma warunków, żeby oferować osiedlenie. 

Nikt nie zabrał głosu. 

• do wiadomości: nr ZPl.6720.1.2024 z dnia 30.12.2024r. Burmistrza Miasta 
i Gminy Bieżuń - odpowiedź na wniosek w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w m. Małocin dla działek o nr ewid. 51/1, 

51/2, 51/3 i 51/4. 

Nakreśliła jego treść. 

Zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytar,. 

• do wiadomości: nr ZPl.6720.2.2024 z dn. 30.12.2024r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń - odpowiedź na wniosek w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w m. Małocin dla działek o nr ewid. 149. 

Przybliżyła jego treść. 

Zapytała, czy ktoś chce zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

• nr FN.3202.3.2025 z dn. 22.01.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy Bieżuń -
przekazanie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
jednostkę samorządu terytorialnego: Zespół Placówek Oświatowych w Bieżuniu 

i Samorządowa Szkoła Podstawowa w Sławęcinie. 

Przybliżyła jego treść. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że niektórzy 
nauczyciele na poszczególnych stopniach awansu nie osiągnęli wskaźników 

wynikających z Karty Nauczyciela. Dodał, że w sumie jest to kwota ponad 
200 tys. zł. Przedstawił składniki do wyliczenia średnich. Nadmienił, że 

w ubiegłym roku w kwietniu rada podejmowała uchwałę, w której podnosiła 
niektóre składniki wynagrodzeń. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

• do wiadomości: z dnia 22.01.2025r. mieszkańca Kazachstanu - prośba o pomoc 
w przesiedleniu się do Polski w ramach repatriacji. 

Przybliżyła jego treść. Na wspólnych Komisjach podjęto decyzję, że nie będą 
procedować tej sprawy. 

Zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

33 



• do wiadomości: z dn. 31.01.2025r. mieszkańca Sadłowa - wniosek w sprawie 

zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dz. o nr ewid. 

283/1 i 283/2 w m. Sadłowo - przypisanie symbolu literowego RP. 

Nakreśliła, czego dotyczy. 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

• do wiadomości: z dn. 31.01.2025r. mieszkańca Sadłowa - wniosek w sprawie 

zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dz. o nr ewid. 

283/1 i 283/2 w m. Sadłowo - przypisanie symbolu literowego SR. 

Nakreśliła, czego dotyczy. 

Zapytała, czy są pytania. 

Nie było pytań. 

• do wiadomości: z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o zakup i montaż wiaty przystankowej w m. Stawiszyn-Zwalewo oraz 

z dn. 05.02.2025r. o nr DZ.7234.2.2025- odpowiedź p. burmistrza. 

Przybliżyła, ich treść. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że będzie to 

wykonane ze środków, które corocznie były przekazywane dla sołectwa 

z dzierżawy. 

• do wiadomości: z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o usunięcie drzewa rosnącego przy drodze gminnej w m. Stawiszyn-Zwalewo 

oraz z dn. 05.02.2025r. o nr DZ.6131.2.2025- odpowiedź p. burmistrza. 

Nakreśliła ich treść. 

• do wiadomości: z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o ustawienie tablicy informacyjnej w m. Stawiszyn-Zwalewo oraz 

z dn. 05.02.2025r. o nr DZ.7234.1.2025 - odpowiedź p. burmistrza. 

Przybliżyła, ich treść. 

• do wiadomości: z dnia 16.02.2025r. mieszkanki Rosji - prośba o rozważenie 

możliwości przyznania mieszkania, jako osobom uznanym przez Konsula za osoby 

polskiego pochodzenia. 

Przybliżyła jego treść. Wzorem poprzednich wniosków rada nie będzie jego 

procedować. 

• do wiadomości: nr PZu-F-1167/25 z dn. 18.02.2025r. Komendy Powiatowej 

Policji w Żurominie - prośba o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na zakup 

radiowozu. 

Nakreśliła jego treść. Dodała, że w uchwale budżetowej były zapisane środki. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że zwrócił się 

obecny Komendant KPP w Żurominie z pytaniem czy otrzyma te środki. 

Odpowiedź została udzielona. Dodał, że gmina realizuje zadania powiatowe 

dokładając się do PSP i KPP. Poinformował, że do gminy wystąpił SP ZZOZ 
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o dofinansowanie zakupu samochodu do transportu materiałów medycznych. 

Nadmienił, że na to gmina nie może sobie pozwolić. 

• do wiadomości: z dn. 11.02.2025r. radnego p. Piotra Pawlaka wraz z pismem 

1.7012.1.6.2025 z dn. 24.01.2025r. Zarządu Powiatu Żuromińskiego oraz 

odpowiedź nr DZ.7226.2.2025 z dn. 24.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń w sprawie montażu trzech lamp solarnych w m. Zgliczyn Pobodzy. 

Nakreśliła jego treść. 

Burmistrz Miasta I Gminy B ieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że jest to pas 

drogowy drogi powiatowej. Przedstawił, gdzie można by było umiejscowić 

oświetlenie w pasie dróg gminnych na wskazanym terenie. Relatywnie patrząc 

na brak środków odpowiedział, że na tą chwilę nie jest w stanie tego 

sfinansować. 

• do wiadomości: z dn. 21.02.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o zakwalifikowanie sołectwa Stawiszyn-Zwalewo do programu Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw na 2026r. 

Nakreśliła jego treść. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że w tym roku 

zostały wybrane dwa sołectwa: Sadłowo i Sadłowo-Parcele oraz Karniszyn. 

Patrzył po zestawieniach, jak sołectwa przeznaczały środki na zadania własne 

i czy wpisują się w cel, który w najbliższym czasie miał realizować. W przypadku, 

gdy sołectwa realizują wspólne zadanie, to dostanie 30 tys. zł. Nie jest w stanie 

odpowiedzieć na ten wniosek, bo nie wie jakie będą zasady na przyszły rok. 

Zasady corocznie się zmieniają. Decyzja będzie w październiku - listopadzie 

w tym roku. 

Ad pkt 25. 

Interpelacje i zapytania radnych . 

Nie było. 

Ad pkt 26. 

Wolne wnioski i informacje. 

• Prz ewodnicząca Rady Miejskiej w Bieżun i u p. Barbara Rogowska poinformowała 

radnych, że do 30 kwietnia składają oświadczenia majątkowe. 

• Radna p. Katarzyna Kowalska powiedziała, że w ubiegłym roku była 

przeprowadzona kontrola RIO. Zapytała, kto najlepiej wypadł, jaki dział. 

Burmistrz Miasta i Gminy B i eżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że ciężko mu 

powiedzieć, który dział. Dodał, że były kontrolowane praktycznie wszystkie 

zakresy z różnych okresów. Była działalność bieżąca, która nasunęła się z kontroli 

wstecznej. Głównie było skupienie na wydatkowanie środków publicznych. 

Nakreś!ił obszary, których dotyczyła. Uwagi, które były zostały usunięte na 

bieżąco. 
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• Radny p. Piotr Karpiński zapytał, kiedy jest planowane równanie dróg. Dopytał, 

czy dzień wcześniej radni, czy sołtysi mogą dostać informację o tym, że będzie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że sołtysi 

zostaną poinformowani. Zamówienie jest złożone według zapotrzebowania 

sołectw. W pierwszej kolejności ci, co przeznaczyli na drogi ze swojego funduszu. 

• Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że kilkakrotnie zwracała się 

o drogę, o wycinkę drzew i nie wie czy fundusz przepadł. Dopytała, jak to jest. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że zostanie to 

zrobione, tak jak obiecał. 

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska zapytała, z jaką firmą jest podpisana umowa 

na żwir. 

Burm istrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że do 12 marca 

czeka na oferty. 

Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że składała na żwir. Dodała, że 

nie chcą piasku, tylko solidny towar. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że zwrócił na 

to uwagę, żeby wybrane kruszywo byto o odpowiedniej grubości. 

• Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor poinformował, że jest 

procedowane Rozporządzenie Ministra Rolnictwa odnośnie suszy za 2024r. 

Dodał, że będzie to pomoc o charakterze socjalnym, tak jak to było dwa lata 

temu. 

• Radny p. Ryszard Gadomski zapytał, kto będzie odpowiedzialny za koordynację 

nawożenia żwiru i całą obsługę. Zwrócił się, żeby po wykonaniu całego tego 

zadania było wykazane jak zostało to na poszczególne sołectwa rozwiezione. 

Dodał, że chodzi o to, żeby sołectwa, które przeznaczają pewną kwotę na 

nawożenie to, żeby za taką kwotę zostało faktycznie nawiezione. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że będzie 

informował sołtysów i oni będą nadzorować. 

• Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński powiedział, że obawia się, iż montowane 

lustro na tak duże skrzyżowanie będzie za małe. Dodał, że może warto zwrócić te 

lustro, zamienić na większe. Dopytał o inwestycję w sprawie której była złożona 

petycja. Przedstawił przykład opinii Powiatowego Inspektora Sanitarnego przy 

inwestycji w Bieżuniu. Jego zdaniem na każde pismo powinna być odpowiedź na 

piśmie. Nadmienił, że jeżeli chce się coś wywalczyć, to trzeba naciskać instytucje 

i nie dać się zbyć. Głos mieszkańców w sprawie tej inwestycji jest bardzo ważny, 

bo jest to głos demokracji. Odnośnie drogi poruszanej przez sołtys Mak 

powiedział, że trzeba tam zamontować ograniczenie, bo niektórzy ludzie jeżdżą 

bardzo szybko. 
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Sołtys s. Mak p. Anna Kowalkowska powiedziała, że jak nie będzie ograniczenia 

tam tonażu, to się ona rozwali. Gmina powinna jej troszeczkę pomóc. Dodała, że 

wcześniej rozmawiała z burmistrzem p. A. Szymańskim o progach, ale też nie, bo 

to koszty. Nadmieniła, że mostek przed miejscowością Mak się zapada. 

Przedstawiła, jak wyglądają drogi w okolicy. Wspomniała, że na Władysławowie 

ktoś wysypał gruz. 

Radna p. Agata Kościelna dodała, że nie można tam przejść, ani przejechać 

samochodem osobowym. 

Dyskutowanie o stanie dróg. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odnosząc się do sprawy 

petycji powiedział, że powiatowego lekarza weterynarii żadne przepisy nie 

uprawniają, żeby zabierał stanowisko w sprawie petycji. Dodał, że ustnie mu 

udzielono takiej odpowiedzi. 

Aplikantka adwokacka p. Monika Maśka-Szablewska odpowiedziała, że jeżeli 

osoby, które ją zgłosiły nie są stroną postępowania, to inspekcja nie ma 

obowiązku udzielania odpowiedzi. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że do końca nie 

wiadomo, jaki będzie miała kształt ta inwestycja. Decyzja jest procedowana 

w starostwie. 

Dyskutowano o przepisach dotyc2-ących odpowiedzi na petycję 

urzędowe . 

pisma 

• Sołtys s. Karniszyn p. Stanisław Przywitowski poinformował, że w Karniszynie 

buduje się chlewnia. Mieszkańcy przychodzą do niego i pytają dlaczego nic nie 

robi. Zapytał, co mają robić dalej. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor odpowiedział, że w urzędzie 

nie ma informacji, że jest tam prowadzona budowa, czy remont. On nic nie może 

zadziałać. Dodał, że starosta wydaje decyzję o pozwoleniu. 

Sołtys s. Karniszyn p. Stanisław Przywitowski powiedział, że on nie jest stroną. 

Dodat, że drugich mieszkańców przegradza droga i też nie mogą nic zrobić. 

Przedstawił, jakie kroki podjął. 

Dyskutowano o możliwościach. 

• Radny p. Krzysztof Grzegorz Jabłoński zwrócił się, żeby przy planach nie było 

możliwości w obrębach geodezyjnych miasta Bieżunia, czy bezpośrednio przy 

budynkach mieszkalnych budowy (kurników, chlewni). 

• Radny p. Marek Żurawski powiedział, że szkoła w Sławęcinie też ma problem 

z bezpańskimi psami. Prawdopodobnie to te, które sołtys zgłaszał. Dodał, że 

trzeba coś z tym zrobić, bo nauczyciele muszą wychodzić i przeganiać psy, gdyż 

dzieci się boją. 
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• Burmistrz Miasta i Gminy Bieżuń p. Andrzej Sztybor powiedział, że plan ogólny 

będzie uchwalała rada. Dodał, że teraz jest na etapie uzgadniania. Wpłynęło 215 

wniosków od mieszkańców. Są one w różnym zakresie. Przedstawił obostrzenia 

ustawodawcy. Odnosząc się do sprawy psów powiedział, że postara się te psy 

zlokalizować. 

Ad pkt 27. 

Zamknięcie XI Sesji Rady Miejskiej w Bieżuniu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:11 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Bieżuniu zamknęła XI Sesję, wypowiadając formułę „Zamykam XI Sesję Rady Miejskiej 

w Bieżuniu". 

Do protokołu załącza się: 

• listy obecności; 

• podjęte uchwały; 

• wniosek o usprawiedliwienie nieobecności; 

• stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dn. 28.01.2025r. w sprawie petycji 

z dn. 02.01.2025r.; 

• kserokopię opinii prawnej w sprawie petycji z dn. 02.01.2025r.; 

• kserokopię pisma nr UCiDK 1/2025 z dn. 02.01.2025r. Urzędu Centralnej 

i Demokratycznej Kontroli; 

• kserokopię sprawozdania z działalności OSP Gminy Bieżuń za rok 2024; 

• sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok; 

• sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska za 

2024 rok; 

• sprawozdanie z działalności Komisji Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej, Ochrony Dróg i Mienia za 2024 rok; 

• kserokopię sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2024; 

• kserokopię protokołu pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli kosztów 

utrzymania OSP w 2023r.; 

• kserokopię pisma z dn. 29.12.2024r. mieszkanki Kazachstanu; 

• kserokopię pisma nr ZPl.6720.1.2024 z dn. 30.12.2024r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma nr ZPl.6720.2.2024 z dn. 30.12.2024r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma nr FN.3202.3.2025 z dn. 22.01.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma z dn. 22.01.2025r. mieszkańca Kazachstanu; 
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• kserokopię pisma z dn. 31.01.2025r. mieszkańca Sadłowa - przypisanie symbolu 

literowego RP; 

• kserokopię pisma z dn. 31.01.2025r. mieszkańca Sadłowa - przypisanie symbolu 

literowego SR; 

• kserokopię pisma z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba o zakup 

i montaż wiaty przystankowej w m. Stawiszyn-Zwalewo; 

• kserokopię pisma nr DZ.7234.2.2025 z dn. 05.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o usunięcie drzewa rosnącego przy drodze gminnej w m. Stawiszyn-Zwalewo; 

• kserokopię pisma nr DZ.6131.2.2025 z dn. 05.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma z dn. 30.01.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

·) o ustawienie tablicy informacyjnej w m. Stawiszyn-Zwalewo; 

• kserokopię pisma nr DZ.7234.1.2025 z dn. 05.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżur1; 

• kserokopię pisma z dn. 16.02.2025r. mieszkanki Rosji; 

• kserokopię pisma nr PZu-F-1167 /25 z dn. 18.02.2025r. Komendy Powiatowej Policji 

w Żurominie; 

• kserokopię pisma z dn. 11.02.2025r. radnego p. Piotra Pawlaka; 

• kserokopię pisma 1.7012.1.6.2025 z dn. 24.01.2025r. Zarządu Powiatu 

Żuromińskiego; 

• kserokopię pisma nr DZ.7226.2.2025 z dn. 24.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń; 

• kserokopię pisma z dn. 21.02.2025r. sołtysa s. Stawiszyn-Zwalewo - prośba 

o zakwalifikowanie sołectwa Stawiszyn-Zwalewo do programu Mazowieckiego 

Instrumentu Aktywizacji Sołectw na 2026r.; 

• kserokopię pisma nr DZ.7226.1.2025 z dn. 13.02.2025r. Burmistrza Miasta i Gminy 

Bieżuń. 

Protokołowała: 

Izabela Sztybor 
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